
 

 

 בבאולינג.  VIPאולם   -ב  16/07/2020  ריךמתא  64ישיבת הנהלה מספר  

 רון ראובן, דן שמש, אמיל דיין, גנאדי זמנסקי, סיגל אמיתי, יוסי ניפרבסקי, ישראל יעקובוביץ. :נוכחים

  :חסרים

 עופרה כהן. :  נוכחים  ועדת ביקורת 

 תומר רשף, פיני אלבז. :  חסרים ועדת ביקורת 

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות   נם ענייניםבמידה ויש •
  או באישור טלפוני.  סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה.  ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .ענייןוהן מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר ו

כל נושאי הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת,                     •

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.

 על סדר היום :

 אישורים בוואט סאפ:  .1

 אישורים בשיחת זום: .2

 רון ראובן. עדכון יו"ר:  .3

 עופרה כהן.  עדכון וועדת ביקורת: .4

 ישראל יעקובוביץ.  :היו"רעדכון סגן  .5

 סיגל אמיתי.  :עדכון גזברית כספימצב  .6
 מצב כספי.  6.1
 חובות שחקנים:  6.2

 תו תקן מידות: .7
 טורניר נגב ע"ש דורון אסולין:  .8

 אישור הצהרת בריאות לשחקני העמותה  .9

 . קבלת שחקנים חדשים לעמותה .10

 . 2020/21תאריכי יעד לפעילות העמותה לעונת  .11

 . 2019/20אישור אלופים ושיאים לעונת  .12

₪ ולא הכסף מוחזר    26,952הזמנת כדורים לשחקנים לעונה הבאה יש לנו חובה להמציא חשבוניות בסך   .13

 . לקרן שלם 

 . מכונת שימון לעמותה על מנת שנוכל לשחק בתוכניות שאנו רוצים לשחק  .14

 שונות אם יהיו כאלה בישיבת וועד.  .15

 

 החלטות וניהול ישיבה 

 12/3/2020:  וואט סאפאישורים והחלטות  .1

 הקפאת פעילות למסגרות העמותה בגלל נגיף קורונה 1.1

 חברי וועד 6בהצבה השתתפו  

 רון, יוסי, סיגל וגנאדי. – בעד הקפאה 

 ישראל, דן.  –נגד הקפאה 

 אמיל.  –לא הגיב 

 חברי וועד.  4אושר הקפאת הליגה עד לאחר חופשת פסח בשלב זה ברוב של 



 

 

 בהצבעה בוואט סאפ.   19/5/20לפעילות בתאריך חזרה  1.2

 . 16/6/20והחזרה לפעילות בהתאם להנחיות התו הסגול ועד סיום הליגה בתאריך  1.3

 

 זום :  שיחת אישורים והחלטות  .2

 סאפאמיל וישראל דרך וואט  רון, גנאדי, דני, סיגל, יוסי, -)נוכחים 20:00בשעה   6/5/2020ישיבה בזום:   2.1

 .חברי וועדת ביקורת : עופרה פיני(רון וכולם שמעו  עם

 הכנות לתחילת חזרה לשגרה.  2.1.1

לאחר דיון בין חברי ההנהלה בזום הוחלט להתחיל להניע מהלך של חזרה לשגרה בבאולינג 

 ובתאום עם בעלי הבאולינג.

 אושר פה אחד : רון, ישראל, גנאדי, יוסי, דני, סיגל אמיל.

 ופרה.חברי וועדת ביקורת שנוכחים בשיחה, פיני וע

 לקיחת אחריות ע"י חברי הוועד במשימות.  2.1.2

 ישראל וגנאדי יפרסמו בוואט סאפ הקבוצתי מי מעוניין לחזור לשגרה. .1

 רון יעביר לליגת הסניורים. .2

 המעקב יבוצע על ידי גנאדי וישראל. .3

 

 אוודיויוסי, סיגל, דני, גנאדי, ישראל , אמיל בשיחת   ,רון -)נוכחים:  20:45בשעה  17/5/2020ישיבה בזום:   2.2

 דרך הנייד של רון. וועדת ביקורת עופרה כהן(.

ישיבה זו נקבעה על מנת שנוכל להתחיל את הפעילות כבר ביום שלישי הקרוב לקבוע נהלים    2.2.1

 ואחריות לגבי החזרה בשגרת קורונה לפעילות ועד לסיום העונה.

 אל ומה הסגירה בשיחתו עם שלום בעל הבאולינג.הישיבה החלה בסקירה של ישר 2.2.2

התקיים דיון איך חוזרים אימונים ליגה ובסופו של הדיון נקבע חוזרים לשגרה לפעילות רגילה לליגה  2.2.3

 לפי לוח משחקים שנקבע בתחילת הליגה. החלטה פה אחד.  18במסגרות העמותה ולמחזור מס'  

 חלוקת תפקידים ומינויים לגבי החזרה לפעילות:  2.2.4

 חראים קורונה בליגות בוקר )סניורים( רון ואמיל.א .1

 אחראים קורונה בליגות ערב )עמותה על ולאומית( ישראל ודני. .2

 הוצאת נהלים והודעה לשחקנים באחריות רון ולאחר אישור הוועד להודעה שתישלח.  .3

הודעה זו אושרה ע"י  בבוקר יום שני נשלחה הודעה ע"י רון לכלל שחקני העמותה בוואט סאפ  2.2.5

 וועד.ה

בוקר יום שני הודעתי לאגף הספורט ברשות שאנו חוזרים לפעילות והם עדכנו אותי שאנו חייבים   2.2.6

למלא טפסים לכל פעילות עבור כל המשתתפים. עודכן נספח חזרה לשגרה קורונה ונשלח לחברי 

לחתום על הוועד ולכלל שחקני העמותה וביחד עם זאת עודכנו ההורים לשחקני הנוער שהם חייבים 

 המסמך לכל אימון. 

הוצאו הנחיות ברורות לפעילות ואיך אנו נתנהג בחזרה לשגרה בפעילות, שחקן שלא יעמוד   2.2.7

 בתנאים לא יוכל להמשיך באותו יום בפעילות. 

בקבוצתו כולל חבישת מסיכה לאורך כל האימון ומבלי   כל קפטן יהיה אחראי על שמירת הנהלים 2.2.8

 להורידה.

 בעל הבאולינג לגבי כמות מסלולים ושעות פעילות. ישראל יסגור עם שלום 2.2.9

 רון ראובן. עדכון יו"ר:  .3

 . 2022מרץ עד לקיבלנו תו תקן לאפקטיביות  3.1

בעקבות ניתוח ולאחר מכן בגלל  שנעדרתי מפעילותכהחזר הוצאות ליו"ר. עבור חודשים פברואר/מאי  3.2

ולא הוצא מחשבון העמותה בגין   החזר הוצאות.ל הגשתי בקשה לא  הפגרה המאולצת בגלל נגיף קורונה.

 סעיף זה תשלום כל שהוא. 

 דממצאים לווע, הדוח הוגש לוועדת ביקורת לבדיקה והגשת  קיבלנו את הדוח השנתי מרואה החשבון 3.3

 הכללית. ולאספה



 

 

של אי וודאות כללית בעקבות המצב במדינה ובגלל נגיף קורונה, אנו חייבים להתחיל  אנו נמצאים במצב  3.4

 להניע את העונה הבאה ולהתגלגל בהתאם למצב. 

 הוצאתי בוואט סאפ לליגות העמותה הודעה לרישום לעונה הבאה.   3.4.1
 על הנכונות להצטרפות לעונה הבאה(   24/7)יש להשיב עד לתאריך 

שחקנים   2שמתוכם אנו צריכים לאשר  37שחקנים מתוך  21 וכועד  בליגת ערב הביעו נכונות .1

 חדשים. 

 יצחק אלקובי. .א

 נפתלי גרינווד. .ב

 . כרגע אין מצטרפים חדשים. 20שחקנים מתוך   17בליגת סניורים הביעו נכונות  .2

 ן תוכנית של מספר שבועות לפעילות בעונה הבאה. כיאני פונה לוועדת ספורט, ומבקש לה 3.4.2

 וצת הואט סאפ וועד מנהל.בהתוכנית ויפיצה בקגנאדי יכין את  .1
 )גנאדי שלח את התוכנית למחרת ביום שישי בצהרים( כל הכבוד ותודה רבה. 

הועבר תקנון המשחקים לוועדה על מנת שיתאימו אותו לעונה הבאה ובהתאם למספר   .2

 השחקנים. 

 בכל ליגה 5קבוצות  10התכנון שלא יהיו פייסרים בליגת ערב ויהיו  2.1

  24קבוצות ) 8ליגת סניורים נשארת באותה מתכונת ופייסרים יהיו תוספת לאחר מילוי  2.2

 שחקנים( למעט פאנל גרינברג שמצבו הבריאותי לא הכי תקין והוא יגיע לשחק כשיוכל.

מעדכן את הקושי בגיוס תרומות לעמותה לאור המצב בו המדינה נמצאת, כולי תקווה שהקצבות   3.4.3

 הרשות לא יפגעו.

 : עופרה כהן עדכון וועדת ביקורת: .4

 הדוח הוגש לוועדה ע"י רון יו"ר העמותה.  4.1

 ע"י היו"ר, נבדקו מדגמית מספר נושאים בדוח וברשימות. הוועדה עברה על הדוח והמסמכים שהוגשו  4.2

 ביקשנו מספר הבהרות למספר דברים לא ברורים בבדיקה מהיו"ר. 4.3

 קיבלנו את ההבהרות הנדרשות להערות ולברורים.  4.4

 , שענו על כל שאלתנו. אחר שקיבלנו את ההבהרות ל 4.5

  2019לאשר את הדוח הכספי והמילולי לשנת המנהל וועד חברי הל  ציםאנו חברי וועדת הביקורת ממלי

 הכללית.  הולהביאו לאישור האספ

 ע"י כל חברי וועדת הביקורת ליו"ר להמשך טיפול. חתום לאישור האמורהועבר מכתב   4.6

 בהצבעה בוועד לאישור הדוח ולאחר קבלת המלצת וועדת הביקורת אישר הוועד להביאו לאספה הכללית 4.7

 ולאשרו בהתאם להנחיות החוק. 

 האישור פה אחד. 

 עדכון סגן היו"ר: ישראל יעקובוביץ.    .5

 ישראל עדכן את הנוכחים בהתנהלות ההתאחדות, על הזימון לאספה הכללית ולהזמנה נציגי העמותות   5.1

 לבחירות הוועד בהתאחדות. 

ישראל הסביר שמי שלא מקורב או חבר וועד אין לא יכולת להשפיע ולכן הוחלט לא לשלוח נציג לא לאספה   5.2

 ולא ובחירות בהתאחדות. 

וואט סאפ בהתאחדות על עמותות מקורבות שלא מקבלות קנסות מעדכן שיש בימים אלה דיון סוער ב 5.3

 סימוכין לעניין שהוצגו ע"י נציג ר"ג.ועמותות אחרות שכן מקבלות קנסות יש 

 הקנסות הם בגלל לאי התייצבות קבוצות למשחקים בגלל מצב הקורונה בערים ובבידוד השחקנים.  5.4

 סיגל אמיתי.  :עדכון גזברית כספימצב  .6
 מצב כספי.  6.1

   – בחשבון  א.

 -בחשבון הבאולינג   ב.
₪ יש להוציאם באספה הקרובה   ₪350 ומוריס איטח    350חברים שלא שילמו את חובם כרמלה   ג.

 מרשימת החברים. 
   –בקופה הקטנה   ד.
  –בחיסכון  ה. 
 אמור להיכנס ודאי מהרשות / כיוונים:  ו.



 

 

 15/8נקבל  3/3נקבל בתחילת אוגוסט חלק  2/3חלק  15/7התקבל ב   1/3חלק   :הקצבות. 1      
 קיבלנו חלק ראשון במאי חלק שני נקבל בחודש אוקטובר חלק שלישי נקבל בדצמבר  :תמיכות. 2                        

 נקבל בחודש ספטמבר. :תקציב מרשות הספורט. 3              
 

 חובות שחקנים:  6.2           
 נדרוש מדבי להחזיר את החולצה אם לא מצטרפת העונה.   ₪( 150דבי בן דוד חולצה ) א.
 החולצות.  2כנ"ל מרביד לגבי    ₪( 300חולצות  )  2רביד אליהו  ב.
 ₪ )פרש באמצע העונה ולא שילם בהתחלה הכל(  1000 –. יוסי דיין 1מפעילויות בעונות הקודמות:  ג.

 ₪ )אימונים(   60 –. שלומי שושן 2                                                                
 ההחלטה לגבי החוב של יוסי ושלומי להקפיא את החוב ולהורידו מרשימת החייבים.       
 אם השחקנים ירצו בעתיד להצטרף לפעילות העמותה עליהם יהיה לשלם את החוב שיישאר רק       
 ברשומות בעמותה.       
 .שר פה אחדאו       

 תו תקן מידות: .7

 הוגשו מסמכים רבים למידות על מנת שנוכל להמשיך לקבל את התו לאפקטיביות.  7.1
לאחר אין ספור מיילים ושני פגישות בבית העמותות בת"א, אושר לנו תו תקן מידות לאפקטיביות ועד לחודש  7.2

 . 2022מרץ 
 התיקונים הנדרשים למידות. נתגלו מספר ליקויים שאנו אמורים לתקן. ולהגיש את  7.3
 . 2022הליקויים תוקנו והוגשו וכרגע אנו לא אמורים לעשות כלום ועד להגשת בקשה לחידוש התו במרץ  7.4

 טורניר נגב ע"ש דורון אסולין:  .8

 דורון "שתודות לכולם על העזרה בזמן שנעדרתי מפעילות בחודש פברואר ולמי שהתעסק בטורניר נגב ע 8.1

 אסולין.

של כולם בטורניר זה מראה לי ולכולם שהעמותה וחוסנה לא תלויים רק בעומד בראש העמותה   ת ההירתמו 8.2

 לקהילה ולפעילותה.  לחבריה, לשחקניה, ומחויבותהולכולם יש אחריות על פעילותה של העמותה 

 תודה רבה לכל העוסקים במלאכה.  8.3

 : אישור הצהרת בריאות לשחקני העמותה .9

 י הבאולינג בהחרגה בחוק הספורט.בשנה זו הוקלו ההנחיות לספורטא 9.1

 כל מי שמשחק באולינג לא חייב לבצע בדיקה בתחנה לבדיקות ספורט. 9.2

 מכיוון שאין חובת ביטוח לספורטאים נדרשת הצהרת בריאות שאין הרעה במצב בריאותו של הספורטאי. 9.3

העמותה ובכל שנה מבטחת את הספורטאים ביטוח   יספורטאהעמותה הלכה צעד אחד קדימה לטובת  9.4

 ספורט.

אי לכך לכל הצהרת בריאות תוצמד לאישור הרפואי משנה שעברה וכל שחקן יחתום על הצהרה זו והצהרה   9.5

 זו תועבר לעוצמה לחידוש ביטוח ספורטאים. 

 כמו כן יוכן קובץ ובו כל ספורטאי העמותה הפעילים עבור ההתאחדות.  9.6

 יועבר לישראל והוא יעבירו להתאחדות עבור כלל ספורטאי העמותה. קובץ זה  9.6.1

 קובץ זה יועבר באותו המתכונת ע"י היו"ר ל"עוצמה" עבור ביטוח ספורטאים. 9.6.2

 לדווח על הרעה במצבם הבריאותי ובהתאם לתקנון העמותה.  על חובתםולידיעת השחקנים  9.6.3

 , ולאור מצבם הבריאותי. דשהספורטאים אלי פישר ופאנל גרינברג חייבים אישור רפואי ח 9.7

 באישור חדש תקף.  יחויבכל שחקן חדש בעמותה  9.8

 מצ"ב הצהרת בריאות בעמותה.  9.9

 האמור אושר פה אחד בישיבה. 

 



 

 

 . קבלת שחקנים חדשים לעמותה .10

 השחקנים יצחק אלקובי ונפתלי גרינווד ביקשו להצטרף בעונה הבאה לשחק במסגרות העמותה.  10.1

 להצבעה בוועד:מועמדותם של השחקנים מובאת  10.2

לשחק בעמותה השחקן ייצג עת   שאלקובי יצחק: שחקן מעמותת עפולה שעבר דרומה לירוחם מבק 10.3

 מועדון עפולה בהתאחדות ומשם יש למספר שחקני עמותה היכרות עם יצחק. 

בהצבעה אין התנגדות לאף חבר וועד על הצטרפותו ולכן יצחק יקבל הודעה מיו"ר העמותה וירשם בספרי 

 . 16/7/20הוא שחקן עמותה מתאריך העמותה ש

 ממועדון עפולה ולהעבירו להתאחדות.   2יצחק חייב להמציא לעמותה אישור נוהל 

 אושר פה אחד. 

 בהצלחה ליצחק אלקובי 

נפתלי גרינווד: השחקן מוכר לכלל חברי הוועד כששיחק במסגרות העמותה וייצג את העמותה   10.4

 במסגרות ההתאחדות. 

 לאישורו בוועד תוך הדגשה על פעילות למען העמותה בתרגום מסמכים ככול שנדרש.רון העלה את בקשתו 

על אישורו ומספר חברי וועד העלו טענות על התנהלותו של נפתלי בפעמים הקדמות  התפתח דיון בוועד 

 בפעילות העמותה תוך שבירת כלים של ניתוק מוחלט וללא התרעה מוקדמת. 

היה שותף נפתלי גרם לשעות עבודה מרובות על תיקון התוכנה בשינוי דבר זה פגע במרקם הקבוצתי בה 

 נוסחאות דבר שעיכב פרסות תוצאות למספר שבועות. 

 בהצבעה: 

 מאשרים את הצטרפותו: רון, אמיל, סיגל.

 מתנגדים להצטרפותו: ישראל, גנאדי, יוסי, דני.

 ,  נפתלי לא יוכל ליטול חלק בפעילות בעונה הקרובה

ולאחר    23/7/20זכות לערער על החלטה זו בהגשת מכתב ליו"ר העמותה ועד לתאריך לנפתלי ניתנת ה

 . קבלת הערעור ידון הערעור ע"י וועד המנהל 

להגיש שוב בקשה   2020/21אם ידחה בערעור נושא הצטרפותו לעונת ניתנת לנפתלי הזכות  כמו כן, 

 למסגרות העמותה. לבקש שוב להצטרף  ו 2021/22המשחקים עונה להצטרף ל

 הודעה ברוח הדברים תימסר ע"י יו"ר העמותה לנפתלי בשיחה טלפונית. 

 : )וועדת ספורט(. 2020/21תאריכי יעד לפעילות העמותה לעונת  .11

 וועדת ספורט תכין את רשימת מועדי המחזורים שיכולים להיות פנויים לפעילות כמו בשנים קודמות.  11.1

 צות ומשם נתגלגל בהתאם למצב במדינה ולהנחיות לענףלאחר קבלת הנרשמים תחולק הליגה לקבו 11.2

 הבאולינג.      

 ותעבוד על תיקונו ותתאימו לעונה הבאה.  2019/20וועדת ספורט קיבלה את התקנון מעונת  11.3

 . 2019/20אישור אלופים ושיאים לעונת  .12

 ומדליות לזכאים. רון הביא את אישור הטבלאות הסופיות לאישור הוועד על מנת להכין גביעים  12.1

 פרחי ספורט, אלו"ט, כפר רפאל, שווים בספורט, סניורים, ליגת על, גביע הטבלאות והשיאים לליגות:  12.2

 הליגה אישי וקבוצתי בליגות סניורים ליגת על ולאומית.      

 אושרו בהתאם לתקנון.      



 

 

 המשחקים. בליגת הנשים ובליגה לאומית יש ערעור של סמדי על אחוז   12.3

 על מנת לקבל החלטה בעניין, רון יבקש את הערעור מסמדי כולל תאריכים על מנת שנוכל לבדוק את        

 הערעור לגופו של עניין, רון דיבר עם סמדי והבהיר לה שהמכתב צריך להגיע עד לסוף שבוע הבא       

 על מנת שנוכל לדון בערעור לגופו של עניין. 24/7/20   

נמציא  לא ובמידה ו על היתרהים לשחקנים לעונה הבאה יש לנו חובה להמציא חשבוניות  הזמנת כדור .13

 מוחזר לקרן שלם. חייב להיות הכסף חשבונית 

 מאחר קבלת הכספים מקרן שלם והעברת כל החשבוניות לאגף הרווחה, אנו אמורים להחזיר חלק   13.1

 מהכסף שהתקבל לקרן שלם.       

 שנשארו מרכישת הכדורים בפעמים הקודמות, על מנת לא להחזיר את היתרות  13.2

 ביקשתי מהרשות לבצע רכישה נוספת של כדורים,       

 ושחשבונית זו תוכר לנו על מנת שנוכל לממש את כל הזכאות וההקצבה שקיבלנו.       

 הרשות )מנהלת אגף הרווחה אתי כהן( אישרה לנו את האמור. 13.3

 , יוסי יוציא הודעה בקבוצת הליגות.ינהל את הרישום עבור הכדורים לשחקנים יוסי ניפרבסקי  13.4

 עת מחיר לכדורים.יוסי וביחד עם ישראל ידאגו לקבל הצ  13.5

 החלטה אושר פה אחד.  13.6

 

 מכונת שימון לעמותה על מנת שנוכל לשחק בתוכניות שאנו רוצים לשחק .  .14

 העליון בהתאם לחוק. יתרות העמותה בחשבון הבנק גדולות ומגיעות עד לרף  14.1

 על מנת שנוכל להשתמש בכסף ולא להחזירו למדינה רון מבקש מהוועד לאשר לקנות מכונת שימון  14.2

 אשר תשמש ותשרת את שחקני העמותה בליגות העמותה.       

 יוסי קיבל משימה להביא לוועד את כל הנתונים על מכונת שימון כולל תוכנה מחשב וכל מה שנדרש   14.3

 וכל לא להיות תלויים בשימון או במכונה אחרת. ומה העלות הכוללת הנדרשת לעניין.על מנת שנ      

 , אך לאחר קבלת כל הנתונים הכספיים נקבל החלטה  הוועד אישר את המהלך עקרונית פה אחד 14.4

 מחודשת בעניין.      

 שונות אם יהיו כאלה בישיבת וועד:  .15

 לא היו דברים נוספים בישיבה.  15.1

 :2020/21לשחק במסגרות העמותה בעונת המשחקים    על אי אישורו הודעה לנפתלי גרינווד .16

 . 08:45בסביבות השעה  19/7/20רון הודיע לנפתלי את ההודעה ביום א'  16.1

 נפתלי ביקש לפגוש את הוועד ולדבר ולהביע את מחויבותו ועל רצונו להצטרף כמחויב לעמותה.  16.2

 ביקשתי נפתלי לרשום מכתב שיובא לידיעת הוועד. 16.3

 נפתלי מבקש לדבר עם הוועד. 16.4

 אמרתי כשאקבל את המכתב אעביר והוא יקבל תשובה גם בעניין הפגישה. 16.5

 אני ממתין למכתב להעבירו לוועד. 16.6

 לידיעתכם. 16.7

 . 19/7/20הודעה ברוח העניין נשלחה אל הוועד בוואט סאפ בבוקר יום ראשון  16.8

 



 

 

 

 

 רשם: רון ראובן      


